
 

 

Referat d. 07.03.23 
 
Tidspunkt: 18.30 – 21.30 
Deltagere: bestyrelsen og ledelsen på Gården 
Afbud: Karen 
Ordstyrer: Nanna 
Referent: Nanna 
 

1. Referat fra sidste møde godkendes og underskrives 

2. Nyt fra Gården 

 Besparelse.dk har været på Gården og hjulpet med at se på, hvilke besparelser Gården har 

kunnet gøre i forbindelse med fx rengøringsmidler. Der er bla. kigget på om vi kan spare 

noget på forsikringer, måtteservice, rengøringsmidler, telefoni, brændstof, 

håndværkerforretninger, overtøj og el her kunne vi intet spare. Aftalen vedrørende 

kopimaskinen er for dyr at opsige, derfor er denne bibeholdt. Overordnet har vi kunnet 

konstatere at vi har nogle gode aftaler med forskellige leverandører, hvilket er en god 

fornemmelse at kunne fortælle til forældre. Vi har derfor valgt ikke at indgå en aftale med 

besparelse.dk. 

 Personalet har lavet en ”leg og lærings- miljøvurdering”, resultatet af dette bliver 

præsenteret ved næste møde. 

 Der er lange ventelister til Gården. Det er en stor udfordring, da nogle familier har fået et 

”Nej” til børnehaveplads og SFO-plads, grundet pladsmangel. Dette betyder at potentielle 

familier og elever til skolen har været nødt til at finde andre alternativer, hvilket vi 

naturligvis er rigtig kede af. Nicolaj har haft møde med Lilian på skolen, hvor de har haft 

drøftet hvad der ligger til grund for dette. Emnet tages op på bestyrelsesmødet på skolen 

og der laves en fælles skrivelse mellem skolen og Gården, som kommer på skolens 

hjemmeside. 

  Der er afgivet tilbud til lydisolering i gul gruppe, da støjniveauet er for højt. Der opsættes 

nogle plader, som kan bruges som opslagstavler i den nederste højde. I blå gruppe var der 

også målt lidt for højt støjniveau, derfor opsættes også plader her. Arbejdet bliver sat i 

gang i løbet af foråret, formentligt når der er lidt færre børn i huset. 

 Der har været en entreprenør ude og tilse gårdspladsen mht. afledning af vand. Der bliver 

anlagt dræn senere på året, da det er en uholdbar situation, hvor græsplæne, andegård og 

gårdsplads bliver ødelagt. 

3. Nyt fra bestyrelsen 



 

 

 Konstituering af bestyrelsen: 

Formand: Nanna Eskelund 

Sekretær: Karen Fogh Andersson 

Kasser: Laila Daasbjerg 

Menige medlemmer: Jakob Jepsen og Morten Lund 

 

4. Luft-til-luft varmepumpe 

 Vinderup maskinforretning har fået opgaven ifbm. installation af varmepumpe. Kommunen 

betaler for installationen og arbejdet påbegyndes forhåbentligt i løbet af efteråret, 

afhængig hvornår det er muligt at få pumpen leveret. 

 Vi har ligeledes fået et tilbud på solceller, som kan dække en varmepumpe. Vi overvejer 

muligheden for opsætning af disse ind i fremtiden. Derfor træffes der ingen beslutning om 

dette for nuværende. 

5. Fastelavnsfesten 

 Det drøftes hvordan fastelavn skal afholdes fremover og der er møde med de øvrige 

foreninger indenfor den kommende måned. Punktet tages op igen på næste 

bestyrelsesmøde.  

6. Gårdens hjemmeside 

 Når man åbner hjemmesiden mødes man af et nyhedsfeed, som ikke er opdateret for 

nyligt. Brugen af Parent til at sende info, overflødiggør at have det på hjemmesiden og Lars 

undersøger muligheden for at få det fjernet, så det ikke efterlader et indtryk af stilstand for 

udefrakommende. 

 I forhold til at lægge billeder på bla. hjemmesiden døjer Lars tit med at få samlet billeder 

ind fra de forskellige telefoner. Det bliver foreslået at alle Gårdens telefoner kan sættes til 

at uploade til fælles cloud lager, hvor Lars kan tilgå det. Morten undersøger mulighederne. 

7. Kommende arrangementer 

 Bedsteforældredag 4. maj 

 Arbejdslørdag  

8. Datoer for bestyrelsesmøder 

 D. 17/4, 23/5, 28/6, 10/8 

9. Evt. 

Præsentationsrunde ifbm. at Morten er nyvalgt medlem i bestyrelsen. 



 

 

 
 
 
 


